

# Protokoll

Styrelsemöte Juridiska föreningen i Uppsala den 05-09-2017 kl.  
17.00

## Närvarande:

Ordförande:	Agnes Emborg
Vice ordförande:	Simon Alsing
Sekreterare:	Emanuel Bergquist
Kommunikationsansvarig:	Viktor Tunon
Ordförande för Sociala utskottet	Sofia Jäger
Studierådets ordförande:	Caroline Edwall
Arbetsmarknadsansvarig:	Elvin Sababi

## **1 § Mötets öppnande**

Agnes Emborg öppnade mötet kl 17:05.

## **2 § Val av justerare tillika rösträknare**

Förslag: Viktor Tunon

Styrelsen beslutade

**Att** välja Viktor till justerare tillika rösträknare.

## **3 § Val av mötesobservatör**

Förslag: Sofia Jäger

Styrelsen beslutade

**Att** välja Sofia till mötesobservatör.

## **4 § Godkännande av kallelseförfarandet**

Kallelse utgick i tid.

Styrelsen beslutade

**Att** godkänna kallelsen.

## **5 § Adjungeringar**

- Felix Wideroth
- Andreas Larsson

Styrelsen beslutade

**Att** adjungera Felix och Andreas.

## **6 § Fastställning av föredragningslista**

Styrelsen beslutade

*Att* fastställa föredragningslistan med gjorda justeringar.

## **7 § Protokoll från föregående sammanträde**

Styrelsen beslutade

*Att* bordlägga punkten till nästa möte.

## **8 § Meddelanden och rapporter**

Ordförande meddelar:

Jobbat med receveckan. Varit på kårsamverkansmöte med övriga kårer. Har tillsammans med Caroline planerat Studierådets utbildningsdag. Även hållit på med balanmodningar, där vi fått tag på en hel del sponsbiljetter! Träffade Erika och Rolf tillsammans med Simon.

Vice ordförande meddelar:

Har arbetat mycket med receveckan och framförallt eventet på lördagen. Mycket med inskrivning, fått in de flesta i Melos. Även varit på möte med Erika och Rolf tillsammans med Agnes. Fick hoppa in för Agnes på Intendenturstyrelsemöte.

Sekreterare meddelar:

Varit med på receveckan, köpt in böcker inför terminsstart och roddat det.

Ordförande för studierådet meddelar:

Haft station på receveckan. Anordnat bokbytardagarna, gick bra men finns förbättringspunkter. Haft utbildningsdag med studierådet, gick bra. Haft möte med ELSA.

Ordförande för sociala utskottet meddelar:

Hjälpt till på receveckan. Haft möten med förmän i utskott. Bokar ämbetsmannaavslutning.

Arbetsmarknadsansvarig meddelar:

Ska till sponsorer på fredag med Agnes. Kommer behöva fler assistenter till gruppen.

Kommunikationsansvarig:

Varit med på receveckan, påbörjat möten med förmän i utskottet.

## **9 § Protokollföring av tagna PC-beslut**

-

## **10 § Värderingsstyrt ledarskap**

Föredragande: Felix Wideroth

Diskussion angående workshops under hösten med värderingsstyrt ledarskap.

Styrelsen beslutar

**Att** uppdra åt Agnes att kontakta Felix först angående en testomgång av workshop och senare ett eventuellt samarbete.

## **11 § Caféobligatorium**

Föredragande: Agnes Emborg

Diskussion med Andreas i egenskap av Köksmästare kring styrelsens och presidiets skyldighet att stå i caféet.

Styrelsen beslutar

**Att** styrelsen som helhet inte ska behöva stå i caféet för att fullgöra caféobligatoriet och få delta på ämbetsmannafester.

Emanuel reserverar sig mot styrelsens beslut:

Jag reserverar mig ensam mot beslutet och vill notera att jag inte håller med utgången av diskussionen eller beslutet. Jag anser att styrelsen, presidiet borträknat p.g.a. deras arvodering, bör stå i caféet i solidaritet med ämbetsmännen som måste stå i caféet för att få gå på ämbetsmannafesterna. Det är inte motiverat att styrelsen skulle ha mer att göra än andra ämbetsmän, varför det även är vår skyldighet att se till att caféet är bemannat.

## **12 § KK-kort**

Föredragande: Agnes Emborg

Information om det extra KK-kortet för HT17 som efter överenskommelse tillfaller Elvin.

## **13 § Premiering av utbytespoäng**

Föredragande: Agnes Emborg

Diskussion angående kårens ståndpunkt för premiering av utbytespoäng.

## **14 § Kickoff**

Föredragande: Agnes Emborg

Diskussion kring kickoff för styrelsen.

## **15 § Events, Ämbetsmannautbildning & Schema för ämbetsmannaevenemang i höst**

Föredragande: Agnes Emborg, Simon Alsing, Sofia Jäger

Diskussion angående höstens evenemang, novemberstämma och ämbetsmannafester.

7 oktober	– Ämbetsmannafest
24 oktober	– Ämbetsmannapubruna
30 oktober	– Meet and greet
18 november	– Ämbetsmannafest
26 november	– Novemberstämma
16 december	– Ämbetsmannaa avslutning

## **16 § Shurgård**

Föredragande: Simon Alsing

Information om Shurgårdslagret, framtida utrensning och uppsägning av avtalet.

## **17 § Meet and greet**

Föredragande: Simon Alsing

Planering av Meet and greet innan novemberstämman. Punkten lämnas för vidare diskussion längre fram.

## **18 § Utdelning av ämbetsmannamedalj och förtjänstmedalj**

Föredragande: Emanuel Bergquist

Styrelsen beslutar

**Att** tilldela Alice Rosenfelt förtjänstmedalj av andra graden.

Styrelsen beslutar

**Att** tilldela Hanna Rikardsdotter ämbetsmannamedalj av första graden.

Styrelsen beslutar

**Att** Olivia Möller inte uppfyller kriterierna för ämbetsmannamedaljen av andra graden ännu.

## **19 § Sångbok**

Föredragande: Simon Alsing

Styrelsen beslutade

**Att** bordlägga punkten till nästa möte.

## **20 § Nyckelkwitteringsavtalet**

Föredragande: Sofia Jäger

Diskussion kring nyckelkwitteringen och återlämnande av nycklar för ämbetsmän med personliga nycklar.

## **21 § Ökade priser på hallhyra för JF idrott**

Föredragande: Sofia Jäger

Diskussion angående att kommunen har ökat på alla hyror med 100% för de tre halltiderna JF hyr vilket medför att budgeten spricker.

Styrelsen beslutar

**Att** täcka kostnaden för de ökade hallhyrorna med pengar från budgetposten för oförutsedda utgifter.

Simon reserverar sig mot styrelsens beslut:

Jag anser att det är orimligt att bibehålla en tredje halltid för en verksamhet som inte fungerat på över ett år. Jag menar därför att vi kan tillåta överträdelse av budgeten och ta från oförutsedda kostnader för den fungerande verksamheten, men att vi samtidigt måste skära ner kostnader där det går vilket i det här fallet blir den tredje halltiden.

## **22 § Evenemang tillsammans med Karnov**

Föredragande: Elvin Sababi

Diskussion angående ett evenemang för T1-or om hur man använder Karnov.

## **23 § Revidering av reccepolicyer**

Föredragande: Sofia Jäger

Informationspunkt kring nuvarande policyer och åtgärder för recceveckan.

Styrelsen beslutar

**Att** uppdra åt Sofia att revidera alla policyer och åtgärder för recceveckan.

## **24 § Bevakningslistan**

Styrelsen gick igenom och uppdaterade bevakningslistan.

## **25 § Prislista för evenemang för marknadsföring**

Föredragande: Elvin Sababi

Information om att kåren kommer att öka priserna för marknadsföring i framtiden.

**26 § Övriga punkter**

- Signaturer (SA)

**27 § Mötets avslutande**

Agnes Emborg avslutade mötet kl 20:13.

---

Agnes Emborg  
Ordförande

---

Viktor Tunon  
Justerare